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Produkty firmy LR mi vrátily 
chuť do života a radost!

Milena Šubertová

Vážení LR partneři a přátelé, 

ráda bych se s Vámi podělila o své skvě-

lé zkušenosti s LR produkty. Zdravotní 

problémy jsem měla již jako velmi mladá. 

V 18 letech mononukleózu, hned nato 

při prvním těhotenství 

infekční žloutenku, a 

protože to lékař nepo-

znal, výsledkem byla 

těžce poškozená já-

tra. To byl teprve za-

čátek mých problémů 

se zdravím. V několika 

dalších letech jsem v 

krátké době prodělala 

6 operací po sobě a 

utrpěla 2 těžké úrazy.

V roce 1997 nasta-

lo další těžké období, 

„ruplo“ mi v zádech a 

dozvěděla jsem se, že 

mám rozdrcenou plo-

ténku a další dvě vy-

hřezlé. Přestala jsem 

cítit nohy. Do roka jsem 

prodělala 3 operace 

páteře. Po třetí operaci mi ochrnula noha 

od kolena dolů. Dostala jsem francouz-

ské hole a lékaři mi doporučili, že se s 

tím musím smířit. V té době mi bylo 36 

let a byla jsem v plném invalidním důcho-

du. Rok jsem byla „ležák“ a další tři roky 

„pololežák“, člověk zlomený 

bolestí. Trpěla jsem 

nespavostí a ukrut-

nými bolestmi, na 

které jsem brala 

až 100 brufenů 

za měsíc.

Tak jsem přeží-

vala další roky. 

Před dvěma 

lety jsem po-

tkala naše nové 

sousedy Liduš-

ku Kvardovou s 

Jirkou Nechvá-

talem. Nabídli se, že mi po-

mohou se zdravím. Moc jsem 

neváhala, řekla jsem si, že nemám co 

ztratit. A tak jsem se zaregistrovala do 

LR.

N e j p r v e 

jsem začala 

pít Aloe Vera 

s broskví já, 

a postupně 

samozřejmě 

i celá moje 

rodina. Můj 

vnuk měl 

p y l o v o u 

alergii, od 

té doby, co 

pije Aloe, o 

alergii neví-

me. 

S každou 

vypitou lahví 

Aloe jsem se 

cítila lépe a 

lépe. Přidala 

jsem si dal-

ší výrobky, 

hlavně  Aloe Vera FREDOOM a postup-

ně jsem začala snižovat léky na bolest. 

Dnes již neberu žádné. Zlepšila se mi 

nejen cukrovka (z hodnoty 10 na 5,35), 

ale i jaterní testy, a tlak klesl ze 150/100 

na 120/80. Přestala mě trápit artróza ko-

lenních a kyčelních kloubů. Můj manžel 

se také zbavil vysokého tlaku a bolestí 

žaludku. 

Po těchto výborných 

výsledcích jsem 

se rozhodla snížit 

svoji váhu. Zkouše-

la jsem to dříve již 

několikrát, ale vždy 

bez výrazných vý-

sledků. Pus-

tili jsme se 

do toho s 

manželem 

oba. Díky 

zdravotním 

p r o b l é -

mům jsem 

se dopracovala na váhu 120 kg a man-

žel na 96 kg. Hubnoucí koncept LR je 

skutečně geniální a díky němu je hubnutí 

snadné. Za první měsíc jsme shodili spo-

lečně 20 kg, já 8 kilo a můj manžel do-

konce 12! Cítili jsme se skvěle, byli jsme 

nadšeni a rozhodnuti pokračovat v dietě 

dál. Během roku manžel „odložil“ 20 ki-

logramů a já 47! Můj šatník se zmenšil 

o 5 konfekčních velikostí, z velikosti 54 

mám dnes 42 a ještě uvažuji o velikosti 

38! Samozřejmě, že si toho na nás všimli 

všichni známí. Mnohým z nich už jsem 

také pomohla zbavit se nadbytečných 

kilogramů. 

Jsem šťastná, můj život se výrazně změ-

nil k lepšímu. Dnes ve svých 48 letech 

jsem prakticky bez potíží, po 12 letech 

jsem odložila francouzské hole a dokon-

ce jsem už tančila na plese! Můžu říct, 

že mě LR produkty zachránily a vrátily mi 

chuť do života. Chceme šířit s manželem 

výjimečnou kvalitu LR produktů dál mezi 

lidi a dělá nám to radost! 

S pozdravem všem LR partnerům 

manželé Šubertovi
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